



FU referat – 14. marts 2023

<u>Tilstedeværende:</u>	<u>Fraværende:</u>
Eva Morten Nikolaj Victoria	Jonathan
<u>SEK:</u> René	

Programpunkter

<u>Programpunkt</u>	<u>Referat</u>
Velkommen og formalia	Forkvinden byder velkommen og det vedtages at René tager referat.
Status på opgaver fra sidst	SEK – få lavet og opsat disclaimer inde på FB Danske Rollespillere. - Tilgår Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Danske Rollespillere - Tilgår Jonathan – organiser folkemødetur - Tilgår Oksen/René – Send indstilling til lokalforeningspuljen. - Vi har valgt ikke at opstille en til udvalget. Morten – Lave svar til Forum arrangører - Done og sendt Morten – UDDAK referat - Referatet er blevet renskrevet Morten – FU referat for d..07-02 - Det er blevet tilskrevet og godkendt Eva – samle op på henvendelser om public affairs og folkemøde - Der har været kontakt med UCL (professions højskolerne), som gerne vil have os med til at snakke om leg og læring. Henvendelsen sendes videre til Jonathan. - Vi er har meldt til ungdomsøen og DUF hvilke datoer vi kan være med til deres dag om unges trivsel. Datoen passede dog ikke alle parter, så der undersøge som datoen kan rykkes. Eva – Snakke med Alea omkring strømning af tryghedsprocedure. - Mødet er udskudt til efter Fastaval. Eva/Jonathan – finde datoer til møde med politikere i KBH - Der er fundet en dato fra Bifrosts side.



Siden sidst	<p>DUF Oksen er blevet valgt til være repræsentant til Den Nordiske Ungdoms vision.</p> <p>Internt Der er blevet holdt check-in møde med Forpersonskabet og generalsekretæren.</p> <p>Ekstern Eva har en samtale med Billund kommune (børnenes kommune) som er ved at lave en metode, som minder en del om vores, og der er derfor mulighed for samspil.</p>
Siden sidst fra sekretariatet	<p>Der gives opdatering på følgende punkter:</p> <ul style="list-style-type: none">- Opstart på projektet "Fantastiske Fællesskaber"- Projektet "Spillaboratoriet" i Valby- Muligt fremtidige samarbejde med Ungdomsringsen.- Der er ikke blevet søgt revision til projektet "Computermus til Naturkriger" pengene vil blive taget fra egenkapitalen. (estimat på 10-20.000 kr.) <p>4 fra Sekretariatet tager til DUFs weekend kursus d. 17-19 marts om samvær.</p>
Friluftsrådets generalforsamling og indstilling til bestyrelse	<p>Der er i generalforsamling i slut april. Vi bakker op om den siddende formands kandidatur. René er på valg i år. Det besluttes at vi genopstiller René til bestyrelsen. Deadline er d. 1 april.</p> <p>Til generalforsamlingen sender vi Cæcilie Olsson, og René fra Friluftsrådets bestyrelse. Måske sender også Johannes (supersoldat)</p>
Morten stopper i FU – evt. overdragelse	<p>Morten stopper i FU, da han har fået job i Bifrost sekretariat fra d.1 april.</p> <p>Mortens sager er blevet overdraget til Jonathan. Der skal findes en ny hovedbestyrelses repræsentant til UDDAK på HOB 2, samt findes en ny til FU, og det skal meddeles til første suppleanten Frede Bo Simonsen.</p> <p>Der ønskes tillykke til Morten 😊</p>
Afslutning/opfølgning på Forum sagen	<p>Der skal laves et skriv til den tidligere arrangør gruppe, som ønsker indsigt i den proces, der har været omkring beslutning. Denne sender Jonathan.</p> <p>UDDAK står ved beslutningen om ikke at afholde Forum i år. Men at genbesøge formatet, så det kan komme stærkt i 2024.</p> <p>Da der ikke afholdes Forum i 2023, så ønskes pengene overføres til afholdelse af generalforsamlingen, som vil indeholde oplæg/debat elementer.</p>
Dagsorden til HOB 2	<p>Næste møde er d. 21-23 april i Rollespilshytten i Værlose Der er fundet madhold.</p> <p>FU ønsker følgende punkter til dagsorden: Bifrostpuljen Socialt punkt – af det usjove udvalg En god lang arbejdsblok – hvor man må smide punkter op, hvor folk kan byde ind. -. Skal også ende med et output. (en halv time alene, så man ved hvad man</p>



	<p>gerne vil have input til) Vedtagelse af ændringer af kompetencedokument Opkvalificering oplæg – Output fra samværsuddannelsen Valg af FU medlem Valg af ny kontaktperson til UDDAK Evt. valg af ny regionskontakt Charactersheets på HOB medlemmer</p> <p>Ekstra fokus på punkter fra FU</p>
Status/plan for DUF-kategoriskifte	<p>Behandlingsmødet er blevet udskudt, så i stedet for at blive behandlet d. 2 marts, så er det d. 27 april. Vi venter i spænding. Vi afholder et internt ”vent på svar” arrangement d. 27 april på SEK.</p>
Opgaver til næste gang	<p>SEK – få lavet og opsat disclaimer inde på FB Danske Rollespillere.</p> <p>Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Danske Rollespillere</p> <p>Jonathan – Besvar henvendelsen vedr. Forumsagen</p> <p>Oksen - Snak med UDDAK om penge</p> <p>René/Eva – send Renés opstilling til Friluftsrådets bestyrelse.</p> <p>Eva – Besked til HOB, om ny FU plads og kontakt til UDDAK, samt at Frede Bo indtræder i Hovedbestyrelsen. (og tillykke til både Morten og Frede)</p> <p>Eva – indkalde til Bifrost venter på DUF afstemning d. 27 april</p>
Næste møde	<p>Der er aftalt møde d. 14 april. De næste møder aftales først, når det nye medlem af forretningsudvalget er fundet. Mødet d. 14 vil have fokus på opdatering af kompetencedokumentet og procedure.</p>
Evt.	<p>Bifrost har i år 20 års-jubilæum. SEK skal komme med et udspil til Forretningsudvalget.</p> <p>Der skal planlægges et ekstra FU møde, til snak om Bifrosts udvikling efter kategori skifte mødet.</p>